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Från:
Datum:
Tilt:
Ämne:

"Paul L indskoug" <paul. lindskoug@oomhem. se)
den 3 februari 2018 I 1:33
<styrelsen@kornhi1ls. se>
Bilgaragen på Kornhill

Halmstad den 3 februari 2018

Hejl

Förslag till beslut

Våra garage behöver översyn med tanke på att asfalten där jag parkerar bilen, har fått kraftiga sänkor då

a 
bildäcken på bilen har tryckt ned asfalten i det mjuka underlaget.

Ny asfaltering av berörda garage är önskvärt. Går bra att komma och titta hos mig i bilgaraget.

Mvh Paul Lindskoug, Kornhills S.gr 11 Mob. 0708-423530o
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Från:
Datum:
Till:
Åmne:

"Anne Bergman" <anne.bergman@hotrnail.com>
den 13 februari 2018 l3:48
<stvre1sen,@kornhi1l s. se>; " satko uzeirovic" <safko u@hotm ail.com>
Re:Motion 2018

Hej Safl<o,
Tack för din motion vi kommer bereda den på nästa styrelsemöte

Mvh
Anne Bergman

a
Från: safl<o r.zeirovic
Skickat måndag 12 februari 21:06

O Åmne: Motion 2-018
Till: styrelsen@komhills. se

Hej hade uppsxaftat belysning i gången mellan flaggstångsplatsen och Komhills Norrgränd. Alltid
mörlct cär ocr ingen belysning alls. ibland tänds lampan från huset på hörnan men det är
otilirac<i gt För css som bor på Mellangränden är just den gången den närmaste vägen till
parkenngen 'y'äxtei- och träd som sticker ut på vägen bör klippas bort. Handlar det om äldre
personer scm inte kan underhalla detta själva kan jag tänka mig att hjälpa till, gäller hela bilfna
omraCet ren iramst den ovannämnda gängen. Mvh// Safet Uzeirovic fr. Kornhills Mellangränd 21
Skckat ran mrn Huawei Mobile
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Motion Nr 3

Från någon som glömt skriva avsändare.

Fråga har kommit in ang. samordning av Tak, Fönster och andra reparationer av våra hus.



Styrelsens rekommendationer av inlämnade motioner.

Motion nr 1.

Styrelsen beslutade att besiktiga vilka garage som behöver Åtgärdas och påbörja rep. Av

asfaltytor i Garagen som tillhör Södergränd.
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Motion nr 2.

Styrelsen avvaktar med denna motion för vidare utredning.
Vi kontrollerar växtligheten och påtalar detta om vi anser att det behöver ansas.

Motion nr 3.

Styrelsen har vid några tillfällen tidigare skickat ut förfrågningar i denna sak. Det har då

inte funnits något större intresse. Men meddela gärna styrelsen ev. Behov så kan vi
skicka ut en ny intresseanmälan.
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